
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ZE DNE 16.05.2023  

Zahájení 16:30, Pankrác House, Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomni (KRP):  prezenčně: Martin Musil, Leona Lahoda, Barbora Čížková 
telekonferenčně: Tamara Hašová, Štěpán Weber 

Přítomni (ČF): prezenčně: Lukáš Laštovička, Václav Frajt  
telekonferenčně:  

Omluveni:    
Ověřovatel zápisu:  Martin Musil  
Ukončení:   Praha, Pankrác House, 16.05. 2023, 19:15 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ 

 

  
Program: 
  

1. Jednání VV  
a. Informace 
b. Materiály v připomínkování 

2. PP2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 22/23 
3. MS žen 2025 

4. Jednotlivé kroky k náborům 
a. Aktuální stav 

b. Další kroky a termíny 
5. Extraliga žen 
6. Ženy v ČF 

7. Kodex 
8. Termíny dalšího jednání 
9. Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

AD 1) Jednání VV 

Lukáš Laštovička informoval členy KRP o průběhu jednání řádného VV ČF 04/2023, 

konkrétněji o aktuálním vývoji v politických záležitostech zejména NSA. NSA avizuje do 

konce června vyplacení všech dotací. Dále také informoval o připravované kandidatuře o MS 

2025 v ČR. Proběhla jednání se zástupci měst i krajů v Brně a Ostravě. 

Dal na vědomí nadcházející VH ČOV – kde budou diskutovány nové stanovy a situace 

olympijských a neolympijských sportů. Zmínil také komplexní program podpory, do kterého 

se přihlásilo 74 oddílů. Proběhla také diskuse nad spoluprací ČF a ČF s.r.o. Krátce proběhlo 

také hodnocení Superfinále florbalu s pohledem každého člena komise. 

▪ Materiály v připomínkování 

KRP projednala materiály v připomínkování, kde materiál Návrh na úpravu Statutu ORK a 

Odvolacího pro VV 05-2023 zanese bez připomínek. Druhý materiál v připomínkování PP2 – 

Podpora rozvoje ženského florbalu 23-24 je materiál, který předkládala KRP. Lukáš 

Laštovička okomentoval dosavadní připomínky s vyjádřením a reakcí na ně. 

Usnesení č. 1/01/2023: KRP 

▪ Ukládá V. Frajtovi zanést závěry k materiálům v připomínkovacím procesu. 

Zodpovídají: Václav Frajt | Termín: 16.05.2023 

AD 2) PP2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 22/23 

Lukáš Laštovička otevřel diskusi k programu PP2B. Představil také detailnější harmonogram 

komisi, kdy do 30.6.2023 mají regiony termín pro odeslání projektů v rámci tohoto programu 

podpory. Do 18.8.2023 je potřeba v rámci vypsaného programu informovat všechny žadatele 

s výsledky.  

AD 3) MS žen 2025  

Leona Lahoda informovala o dvou jednáních, která proběhla v rámci prvotních nastavení 

širšího štábu k MS žen v roce 2025 (volnočasově, lidé, kteří mají zájem se podílet). Stále se 

čeká na potvrzení pořadatelství od IFF, následně by probíhalo delegování na pozice a určení 

kdo, kde a co má na starosti. Popisovala také jednání k nastavení spolupráce s 

potencionálním partnerem CIRA. Je zde velký potenciál s propojením na témata rovných 



 

 

příležitostí a dalších sociálních oblastí. KRP má velký zájem o aktivní zapojení, podílení se 

na MS žen a kampaně a celkovém propojení.  

Proběhlo také prvotní nastavení spolupráce KRP s Petrem Chvojkou, který informoval o 

prvotním výzkumu, sběru základních dat. Aktivní diskuse směřovala také nad možnými 

nápady, uchopení kampaně a vizemi. 

KRP pozvala Petra Chvojku na další jednání, které proběhne 13.06.2023 v sídle ČF. 

AD 4) Jednotlivé kroky k náborům 

Martin Musil s členy KRP projednal jednotlivé zásadní kroky, které v náborech komise vidí 

jako důležité a podstatné. Následně proběhne schůzka Martina Musila s Jiřím Jakoubkem, o 

doplnění obsahové části a jednání k dalším krokům směrem k náborům. 

AD 5) Extraliga žen 

V rámci bodu komise aktivně diskutovala o aktuálních tématech směrem k Extralize žen. 

Především o odhlášení družstev ze soutěže a případném nahrazení. Následně proběhla 

rekapitulace připomínek, které KRP vzneslo směrem k Extralize, jednalo se o sestřih kola 

v rámci ČT, propagace loga soutěže, vybrání prvku pro Extraligu žen, sjednocení podoby 

ligy. Martin Musil poprosil o kontaktování KEFAM, zda v rámci připomínek projednala některé 

kroky a případně podala bližší informace. 

AD 6) Akční list ženy v ČF 

Proběhlo finalizování Akčního listu Ženy v ČF ze strany komise.  

Usnesení č. 6/05/2023: KRP 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi doladit termín předložení akčního listu – Ženy v ČF na VV ČF 

Zodpovídají: Lukáš Laštovička | Termín: 13.06.2023 

AD 7) Kodex 

KRP aktuálně rozpracovala Kodex rovných příležitostí. Nyní diskutovala nad dalším možným 

obsahem, ať už z pohledu strategie, cílů ČF, tak případného reportingu – anonymního 

nahlašování přes formulář. Cílem kodexu je materiál, který má být komunikačním 

prostředkem svazu do oddílů. Leona Lahoda po dohodě s KRP dopracuje obsahovou část 

v nejbližším termínu pro konzultaci dalšího postupu směrem k ČF. 

Usnesení č. 7/05/2023: KRP 



 

 

▪ Ukládá L. Lahodě dopracování obsahu kodexu rovných příležitostí k další konzultaci 

postupu v rámci KRP 

Zodpovídají: Leona Lahoda | Termín: 25.07.2023 

AD 8) Diskuze a termín dalšího jednání KRP 

Termín příštího jednání: 

• 13. 06. 2023 - prezenčně, zahájení v 16:00 hod 

Usnesení č. 8/05/2023: KRP 

▪ Bere na vědomí termín jednání KRP 


